
 
Zápis z třicátého čtvrtého zasedání Zastupitelstva města 

Vimperk, konaného dne 09.08.2018 od 15:30 hodin  
v sále MěKS Vimperk  

 
 
Přítomni:  Stanislav Hlava, Mgr. Dagmar Rückerová, MVDr. Šárka Janásková, Zdeněk 

Kutil, Mgr. Pavel Dvořák, Karel Beránek, Iveta Preslová, Lukáš Sýs, Tomáš 
Koška, Ing. Jaroslava Martanová, Ing. Bohumil Petrášek, Jan Koller, Ing. Petr 
Bednarčík 

Omluveni:  Mgr. Josef Bejček, Mgr. Karel Střeleček, Ing. Jiří Cais, Ing. Karel Hudeček 
Nepřítomni:  Stanislav Hlava  
 
 
Program:  
 
1. Zahájení, volba volební a návrhové komise 
2. Kontrola usnesení  
3. Aktualizace Projektu regenerace veřejného prostranství na sídlišti ve Vimperku 
4. Různé 
5. Diskuse 
6. Závěr 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  



Bod č. 1 
Zahájení, volba volební a návrhové komise 

 
Zasedání zahájil a řídil starosta města. Uvedl, že zastupitelstvo města je usnášení schopné. 
Zapisovatelkou jednání určil R. Samohejlovou. Upozornil, že z jednání je pořizován zvukový 
záznam. Dále upozornil na písemné předkládání návrhů na usnesení. Starosta uvedl, že do 
programu zastupitelstva města zařadila rada města materiály, se kterými byla seznámena. 
 
Návrh starosty na doplnění programu o bod R1) Aktualizovaný ceník jízdného MHD ve 
Vimperku. 
Hlasování o programu jako celku: 12 pro.  
  
Ověřovateli zápisu byli určeni: Ing. Bohumil Petrášek, Tomáš Koška. 
Volební a návrhová komise: Jan Koller, Iveta Preslová, Karel Beránek. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 se zdržel (Koller). 
 
 
 

Bod č. 2 
Kontrola usnesení zastupitelstva města, vyjádření k činnosti rady města 

 
Přílohy:  - zápis ze zasedání zastupitelstva města dne 18.06.2018 
 
Petrášek – dotaz na usnesení RM č. 686 a č. 687 ze dne 25.06.2018 -  odpovídal Janče. 
Beránek – dotaz na usnesení RM č. 797 ze dne 30.07.2018 – odpovídal Ženíšek.  
Martanová – dotaz na usnesení RM č. 806 ze dne 30.07.2018 – odpovídal Sýs. Vyjádřil se 
Kalous, Janče. Dotázal se i Koška. Informace doplnil Kutil. Dotaz doplnil Petrášek. Odpovídal 
Ženíšek.  
 
Usnesení č. 695 
Zastupitelstvo města bere na vědomí přehled plnění usnesení ze dne 18.06.2018 a bere 
na vědomí činnosti rady města v období od 18.06.2018 do 30.07.2018. 
 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 se zdržel. Návrh byl přijat.  
Zodpovídá: kancelář starosty  
 
 
 

Bod č. 3  
Aktualizace Projektu regenerace veřejného prostranství na sídlišti ve Vimperku 

 
Přílohy:  - Projekt regenerace veřejného prostranství na sídlišti ve Vimperku, návrh OR  
 
Tento blok komentovala a vysvětlila Bc. Kristýna Samková spolu s Mgr. Dvořákem. 
 
Usnesení č. 696 
Zastupitelstvo města schvaluje aktualizaci Projektu regenerace veřejného prostranství 
na sídlišti ve Vimperku dle předloženého návrhu s platností od 09.08.2018.  
 
Hlasování: 12 pro. Návrh byl přijat.  
Zodpovídá: ZM, termín do 09.08.2018 
 
 
 
 



Bod č. 4 
Různé 

 
R1) Aktualizovaný ceník jízdného MHD ve Vimperku 
 
Přílohy: - aktualizovaný ceník jízdného MHD ve Vimperku platný od 01.09.2018, 

metodický pokyn MD ČR pro poskytování zlevněného jízdného pro děti, mládež, 
studenty a seniory, návrh FO 

 
Celou problematiku vysvětlil a zdůvodnil Ing. Jan Tůma MPA.  
 
Usnesení č. 697 
Zastupitelstvo města schvaluje aktualizovaný Ceník jízdného MHD ve Vimperku, platný 
od 01.09.2018, který je přílohou č. 4 uzavřené Smlouvy o veřejných službách v přepravě 
cestujících ve veřejné linkové osobní dopravě k zajištění městské hromadné dopravy 
ve Vimperku se společností ČSAD AUTOBUSY, a. s. České Budějovice, se sídlem 
Žižkova třída 1321/1, České Budějovice.  
 
Hlasování: 12 pro. Návrh byl přijat.  
Zodpovídá: FO, termín do 30.09.2018 
 
 

Bod č. 5 
Diskuse  

 
D1) Informace k areálu vodních sportů podal Ing. Janče. 
 
D2) Další diskuse se vedla k některým investičním akcím ve městě (rekonstrukce ul. Hřbitovní, 
ul. Nad Stadionem).  
 
D3) Ing. Petrášek předal osobně dvě písemné interpelace a žádá Mgr. Dvořáka o písemnou 
odpověď do 30 dnů. Jejich kopie jsou přílohou tohoto zápisu.  
Interpelace  

- ve věci zadání veřejné zakázky na stavbu Oprava komunikací „Sudslavice – 
Výškovice“ a „Bořanovice“, 

- ve věci plnění usnesení ZM č. 604 „Zastupitelstvo města pověřuje radu města vymáhat 
smluvní pokutu po společnosti ENVI-PUR s. r. o. v souvislosti se stavební zakázkou 
„Úpravna vody Brloh“. Zodpovídá: RM, termín do 28.02.2018. 
 

Všechny další vznesené dotazy byly ihned na místě zodpovězeny.  
 
 

Bod č. 6 
Závěr 

 
Čas ukončení 17:15 hodin. 
 
 
Zapsala:   Bc. Renata Samohejlová  
 
Starosta města:  Mgr. Pavel Dvořák  
 
Ověřovatelé zápisu:  Ing. Bohumil Petrášek  
 
    Tomáš Koška 


